

Europe Office:  
CREATIVE LABS (EUROPE) LTD.  
44/45 St. Stephens Green,  
Dublin 2, Republic of Ireland

US Office:  
CREATIVE LABS, INC.  
1900 McCarthy Boulevard,  
Suite 103, Milpitas, CA 95035

発売元:  
クリエイティブメディア株式会社  
〒101-0021  
東京都千代田区外神田4-7-7  
ソフト99ビル4F  
jp.creative.com (日本語)



**Energy  
Verified**

All rights reserved. Creative and the Creative logo are trademarks or registered trademarks of Creative Technology Ltd in the United States and/or other countries. All other trademarks are the property of their respective owners and are hereby recognized as such. Creative Technology Ltd is under license. Use of this product is subject to a limited warranty.

Tous droits réservés. Creative et le logo Creative sont des marques commerciales ou des marques déposées de Creative Technology Ltd aux États-Unis et/ou dans d'autres pays. Toutes les autres marques commerciales sont la propriété de leurs propriétaires respectifs et sont reconnues en tant que telles. Creative Technology Ltd est soumise à une licence. L'utilisation de ce produit est soumise à une garantie limitée.

For you to chemicals including Lead, which are known to the State of California to cause cancer and birth defects or other reproductive harm. For you to chemicals including Lead, which are known to the State of California to cause cancer and birth defects or other reproductive harm. For you to chemicals including Lead, which are known to the State of California to cause cancer and birth defects or other reproductive harm. For you to chemicals including Lead, which are known to the State of California to cause cancer and birth defects or other reproductive harm.

Vous êtes exposés à des produits chimiques, y compris le plomb, connus dans l'État de la Californie pour causer le cancer et des anomalies congénitales ou d'autres dommages reproductifs. Vous êtes exposés à des produits chimiques, y compris le plomb, connus dans l'État de la Californie pour causer le cancer et des anomalies congénitales ou d'autres dommages reproductifs. Vous êtes exposés à des produits chimiques, y compris le plomb, connus dans l'État de la Californie pour causer le cancer et des anomalies congénitales ou d'autres dommages reproductifs. Vous êtes exposés à des produits chimiques, y compris le plomb, connus dans l'État de la Californie pour causer le cancer et des anomalies congénitales ou d'autres dommages reproductifs.